朝陽科技大學 095學年度第2學期教學大綱

Original resident people policies and welfare service 原住民政策與福利服務

當期課號	3709	Course Number	3709
授課教師	林平烘	Instructor	3
中文課名	原住民政策與福利服務	Course Name	Original resident people policies and welfare service
開課單位	社會工作系(四進)四A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	本課程將運用國內外的文章來瞭解國內外在制定原住民政策與福利服務的 內外在制定原住民政策與福利服務的 基本問題、內容及未來發展。因此本 課程著重要求學生於課前的閱讀及上 課的討論,期末並針對目前國內對於 任何一個原住民政策與福利服務做深 入報告。		This curriculum will utilize the domestic and foreign articles to understand domestic and foreign will be formulating the autochthon policy and the welfare service basic question, the content and the future develops. Therefore this curriculum emphatically requests student's the discussion which and attends class in front of class reading, the end of the period and aims at present domestic makes the thorough report regarding any autochthon policy and the welfare service.
教材	1.指定閱讀書籍。 2.講義及參考資料。 3.相關video.	Teaching Materials	
成績評量方式	1.上課參與20%. 2.平時報告與討論40%. 3.期末(含書面)報告40%.	Grading	1.Class attendance & participation 20%. 2.Presentation and participation in discussion 40%. 3.Final presentation 40%.
教師網頁	<u>-</u>		
教學內容	本課程內容包括原住民政策與福利之介紹,及瞭解多元文化主義和不同國家之原住民福利政策的情形,並探討當前台灣之原住民政策與福利服務。 讓學習者瞭解多元文化社會工作趨勢。	Syllabus	The contents of this course include the introduction of the aboriginal policy & welfare service, also learn to multucultralism and aboriginal welfare policy in difference countrues, and contemporary Taiwan aboriginal policy & welfare service.

尊重智慧財產權,請勿非法影印。